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Til stede: Dorte, Anette, Peter, Fine

Gas-ledninger og fællesinstalationer

Bestyrelsen er i gang med at efterse gældende regler fællesinstallationer. I den forbindelse blev det 

diskuteret, om det overhovedet giver nogen mening, at have fælles-gasledninger længere, da de sådan set 

ikke er fælles længere. Bl.a. skal kortene opdateres.

Bestyrelsen arbejder videre på dagen.

Vejlaug

Det ser nu ud til, at vejlaugene på alle tre veje er aktive. Det er dejligt, og kan kun give vores kvarter et løft i 

den rigtige retning.

Fællesarrangementer

Det ser ud til, at kvarterets første æg-rulningsarrangement var en stor succes. Grundejerforeningen vil gerne

støtte fremtidige arrangementer med et mindre beløb.
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